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BUTSO’DAN VERGİ ÇIKIŞI!

Burdur Ticaret ve Sanayi Odası 
(BUTSO)  Başkanı Yusuf Keyik, 
yaptığı yazılı açıklamayla ‘vergi 
çıkışı’ yaparak, Burdur’daki iş 
insanlarının, esnafın sorunlarını  
dile getirirken, vergi yükünün 
de gerek Burdur ekonomisi 
gerek ülke ekonomisi açısından 
açtığı sorunlara dikkat çekti, 
vergi sistemine yönelik beklen-
tileri ve önerileri dile getirdi. 

Son dönemde iflas ve 
konkordato yaşayan müteşeb-
bislerin arttığını vurgulayan 
BUTSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Yusuf Keyik; “Bilhassa son 
yıllarda konkordato ve iflas 

eden, işletmesini güçlükle idare 
eden müteşebbislere şahit 
olmaktayız. Kurumlar Vergisi 
mükellefi bir işletmeye %25, 
Gelir Vergisi Mükellefi olan bir 
işletmeye de %15 ila %40 
oranında ortak olduğunuzu 
düşünün. Bu işletme kâr ettiğin-
de hisse oranında kâr payınızı 
alıyorsunuz. Ya zarar ettiğinde? 
Zararı karşılamaz ve Neden 
zarar ettiğini sorgulamaz 
mısınız?  İsteriz ki Kurumlar 
Vergisinde %25, Gelir Vergisi 
mükelleflerinde %15 ila %40 
arasında işletmelere ortak olan 
devletimizin zarar ettiğimizde de 
yanımızda görelim” dedi.

    BURDUR’DAN YÜKSELEN SES; YUSUF KEYİK: 
“Kâr ettiğimizde gelirimize ortak olan devletimizi,
zarar ettiğimizde de yanımızda görmek istiyoruz...” 

·  Devlet; işletmelerin İç ve Dış Denetçi ücretle-
rine KOSGEB aracılığı ile destek vermelidir. 
Vatandaşın sürekli denetlenen işletmelere olan 
güveni artırılmalı, mevduatların bankalarda 
değil, sermayeye dönüştürülmesi teşvik edil- 
melidir.
·  İşletmeler faiz sarmalından, halkın katılımı ile 
kurtarılmalıdır.
·   Gelir Vergisi dilimleri yükseltilip; Vergi oranla-
rı düşürülmelidir.
·    Kurumlar Vergisi oranları yüksektir. Oranlar 
ödenebilir hale dönüştürülmelidir.
·    Katma Değer Vergisi oranları yüksektir, 
makul seviyeye çekilmesi gerekir.
·   Vergi sisteminde köklü değişiklikler yapılmak 
sureti ile vergi oranlarının düşürüldüğü, verginin 
ödenebilir hale getirilip son bir kez kapsamlı 
vergi affı çıkarılarak işletmelerin aktif ve pasif-
leri gerçeğe uygun hale getirmeleri sağlan- 
malıdır. 
Bundan sonra da bir daha affın çıkmayacağı 
kesin bir dille ifade edilmeli ve çıkmamalıdır...”

VERGİ ÖNERİLERİ VE
    BEKLENTİLER:

Burdur’da uzun süredir yapılması beklenen ve 
planları 2021 yılından bu yana adeta yılan hika- 
yesine dönen Manastır TOKİ konutlarının bulun- 
duğu araziye kimliği belirsiz kişiler tarafından 
moloz döküldüğü tespit edildi. Konutların inşa 
edileceği alanın çevresine ve özellikle temel 
çukurlarının bulunduğu bölgelere rastgele 
molozların bırakılması, çevre sakinlerinin 
tepkisini çekti.

    "Çevre Kirliliği ve Riskler Büyüyor"
Bölgede yürütülen dere ıslahı çalışmaları 

kısa süre önce tamamlanmış olmasına rağmen, 
alana dökülen molozların yağmurlu havalarda 
dere yatağına taşınarak tıkanmalara ve çevre 
kirliliğine yol açabileceği ifade ediliyor. 

Molozların, yağış sonrası taşınması duru- 
munda su akışını engelleyip sel riskini artırabile-
ceği de vurgulanıyor. Dere ıslahı sayesinde su 
taşkınlarının önlenmesi amaçlanırken, bu bilinçsiz 
moloz dökümü bölgedeki doğal dengeyi tehdit 
edebileceği belirtildi.

       "Uzun Süre Geciken TOKİ Projesine 
                        Yeni Engel"
Manastır TOKİ konutları projesi, Burdur’da 

uzun süredir gündemde olan ancak çeşitli ne- 
denlerle bir türlü hayata geçirilemeyen önemli 
projelerden biri. 2021 yılından bu yana yapımı 
beklenen bu konutlar, şehrin gelişimi açısından 
büyük önem taşıyor. Ancak proje sahasının moloz 
döküm alanına dönüşmesi, hem inşaat sürecini 

daha da geciktirebileceği hem de proje alanında 
ciddi altyapı sorunlarını doğurabileceği öğrenildi.

      "Çevre Sakinlerinden Tepki!"
Bölge halkı, moloz dökümüne karşı tepkileri-

ni dile getirerek, bu durumun çevreyi olumsuz 
etkilediğini belirtiyor. Çevre sakinleri, yetkililerin 
bir an önce harekete geçerek bölgedeki moloz 
dökümünü durdurmasını ve alanın temizlenmesi-
ni talep ediyor.

     "Yetkililerden Müdahale Bekleniyor"
Kimliği belirsiz kişiler tarafından gerçekleşti-

rilen bu yasa dışı dökümün, bölgedeki doğal 
yapıyı bozmasının yanı sıra, uzun süredir bekle-
nen TOKİ projesine ek bir engel oluşturması, 
dikkatleri bu alana çevirdi. Manastır TOKİ arazi- 
sine yapılan moloz dökümünün çevre üzerindeki 
olumsuz etkilerinin artmaması adına, ilgili ma- 
kamların önlem alması büyük bir önem taşıyor.

KADRİYE ÇETİN

Geçtiğimiz yıllarda özel matematik 
dersleri veren Gizem Ayrak Özer, bu yıl işi 
bir adım daha büyüterek kendi kurs mer- 
kezini  Burdur'da açtı. Kendi emeğiyle 
ilerleyen Özer’in bu süreçte en büyük 
destekçileri, öğrencileri, velileri ve ailesi 
oldu. Yeni açtığı kurs merkezi, şimdiden 
matematik öğrenmek isteyen öğrencilerin 
dikkatini çekiyor.
Matematik Eğitimi İçin Tek Başına 
Mücadele Ediyor; Kurs merkezinin henüz 
tek çalışanı olan Gizem Ayrak Özer, tüm 
matematik derslerini kendi veriyor. Özer, 
işini büyütüp, kendi gibi idealist eğitimci-
lerle birlikte çalışma hayali kuruyor. "Şu 
an tek başıma çalışıyorum ama hayalim, 
bu kurs merkezini büyütüp kendim gibi 
eğitimcilere istihdam sağlamak" diyerek 
hedeflerini dile getiriyor. E. SELCAN TUNCEL

BURDUR 
EKONOMİSİ İÇİN

‘ORTAK AKIL’ 
ARAYIŞLARI...

Burdur’a gelen
TURİSTLER

Son günlerde özellikle de pandemi sonrası ilkbahar, yaz ve sonbahar 
sezonlarında Burdur’un doğal güzelliklerini, tarihi değerlerini yerin- 
de görmeye yerli - yabancı turist kafileleri geliyor. Geçtiğimiz gün- 
lerde Burdur kültürünü tanıtım ve turizm faaliyetlerini artırma kap- 
samında 40 kişilik bir turist kafilesi Burdur’a geldi. 40 kişilik ekip, 
Burdur’un Sipsi-Kaval Ustası ve aynı zamanda ‘Yaşayan İnsan Hazi- 
nesi’ seçilen ismi Mehmet Bedel’in ev sahipliğinde ağırlandı...

‘İTFAİYECİLER
HAFTASI’

Başkan
Ercengiz

İtfaiyecilerle
bir araya

geldi
3’TE
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Son g�nlerde özellikle de pandemi sonrası 
ilkbahar, yaz ve sonbahar sezonlarında 
Burdur’un doğal g�zelliklerini, tarihi değer-
lerini yerinde gör�eye yerli - yabancı t�rist 
kafileleri geliyor.
Geçtiğimiz g�nlerde Burdur kült�r�nü 
tanıtım ve t�rizm faaliyetlerini ar�ır�a 
kapsamında 40 kişilik bir t�rist kafilesi 
Burdur’a geldi. 40 kişilik ekip, Burdur’un 
Sipsi-Kaval Ustası ve ay�ı zamanda ‘Yaşayan 
İnsan Hazinesi’ seçilen ismi Mehmet Bedel’in 
ev sahipliğinde ağırlandı...

Burdur’a gelen yabancı kafileye;  gezi programı 
kapsamında Sagalassos Antik Kenti ile birlikte 
Burdur’un yerel ürünlerinin, geçmişten günümüze 
kadar taşınmış halen yaşatılan kültürünün ve yöresel 
oyunlarının tanıtımı (Merkez Aziziye Köyü) yapıldı.

  ************
Döneminin (M.S. 2'nci yüzyıl)  ekonomik siyasi ve 

sosyal anlamda en büyük ve güçlü yapısı olarak günümüz-
de halen daha gün yüzüne çıkarılmaya devam eden, aynı 
zamanda Burdur’un en önemli kültür-turizm mirası olan 
Sagalassos, gelen turist kafilesine gezdirildi. 

Gezinin ardından Burdur’un en yüksek köylerinden 
biri olan Aziziye Köyü’nde yörenin lezzetlerini tanıtım 
amacıyla yemek ikramı yapıldı. 

Burdur’a özgü folklorik oyunların icrasındaki munta-
zamlığıyla anılan Aziziye Köyü’nde turistler için önce köy 
seyirlik oyunları sergilendi daha sonra da folklor oyunları 
oynandı. Oynanan bu oyunlara turistlerin de katılım 
sağlaması renkli anlara sahne oldu.

Programda; Burdur Kültür Turizm İl Müdür Yardım- 
cısı Osman Koçıbay da yer aldı. 

Koçıbay’ın ifadelerine göre, özellikle Aziziye Köyü’nde 
ikram edilen tarhana çorbası, topça yemeği, bol tereyağlı 
keşkek, salata ve bunun yanında kaymaktan yapılan un 
helvası gelen yabancı ekip tarafından beğenilerek tüke- 
tildi. 

         Etkinlik değerlendirmeleri
Koçıbay söz konusu programı, “İkramlarımız çok 

beğenildi, tabak tabak yenildi. Akabinde köy seyirlik oyunla-
rına geçildi. Aziziye Köyü’nde oynanan, özellikle geçmişte kış 
gecelerinde oynanan köy seyirlik oyunları sergilendi. Oyun-
lar içerisinde ilk önce çorap örmeden başlandı, daha sonra 
havluyla yapılan hak alma oyunu ve en sonunda da çoban 
oyunu oynandı. 

Oyunlar sonrasında Burdur’un yöresel müzikleri 
eşliğinde misafirlerimiz eğlendi. 

Bizim yöresel halk oyunlarımızdan Cemilem’den tutun 
da zeybek, Kezban Yenge, Erik Dalı gibi oyunlar turistler 
eşliğinde oynandı. Etkinlik sonunda misafirlerimizi uğurla-
dık.” sözleri ile gazetemize aktardı.

40 kişilik turist kafilesine ev sahipliği yapan ve çalış- 
malarından bahseden Mehmet Bedel ise, “Turist kafileleri 
hemen hemen her ay Burdur’a geliyor ve Mahzen Cafe 
Kültür Evi'nde yaren geceleri (muhabbet geceleri) veya ben- 
zer etkinliklerle yöremizin tanıtımını yapıyoruz.” sözleri ile 
kültür ve turizm anlamında Burdur’da gerçekleşen sirkü-
lasyondan bahsetti.

Neredeyse her ay gerçekleşen bu tür programların 
etkinliklerin Burdur’un tanıtımının yanı sıra Burdur’a 
ekonomik anlamda da güç kazandırdığı vurgulanıyor.

YENİ GÜN KÜLTÜR - TURİZM 
 (E. SELCAN TUNCEL)
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 Huzurevleri veya yaşlı bakım evi gibi evler ülkemizin 
gündemine ne zaman, nasıl ve ne şekilde girdi bilmiyorum ama 
İlimizin gündemine gireli daha 30 yıl bile olmadı. 

Çünkü, ilimizin hayırsever iş insanlarından biri olan mer- 
hum Hacı Ali Berberoğlu’nun oğullarından ve yine hayırsever 
iş insanlarından merhum Hacı Mehmet Berberoğlu, merhum 
Hacı Ahmet Berberoğlu ve şu an hayatta olan Hacı Enver Ber- 
beroğlu ile Güzide Dulupcu (Berberoğlu) ve ailenin diğer bi- 
reylerinden oluşan Vakfın yaptırdığı ve çalıştırılmasını Burdur 
Belediyesi’ne devrettiği iyi güzel bir Huzurevimiz var... 

 Yani, bir aile Vakfı olan Berberoğlu Vakfı, benim hatırladı-
ğım kadarıyla bundan 35 yıl kadar önce ve Mehmet Berberoğ-
lu’nun yoğun talebi üzerine ve münhasıran bir huzurevi binası 
yaptırmış, işletmesini Burdur Belediyesi’ne vermiş ve Belediye de 
bu Huzurevini 30 yıldır işletiyor, dolayısıyla da ilimizin bu ko- 
nudaki ihtiyacını karşılıyor.

 O nedenle ben ak sakallı ve nur yüzlü bir ihtiyar olarak 
hatırladığım merhum ‘dede’ Hacı Ali Berberoğlu ile yakından 
tanıdığım ve sevip saydığım merhum Hacı Mehmet Berberoğ-
lu’nu, gıyaben tanıdığım merhum Hacı Ahmet Berberoğlu’nu 
‘organik bir Burdurlu’ olarak rahmet, minnet ve şükranla anıyor, 
tamamını hayırla yad etmek istiyorum. 

Ve hayatta olan Hacı Enver Berberoğlu ile hacı olduğunu 
sandığım ve beyefendiliği ile tanıdığım, dolayısıyla da çok 
beğendiğim Mülkiyeli, sevgili oğlu Ali Berberoğlu ile birlikte 
ailenin diğer saygıdeğer fertlerine sağlıklı sıhhatli, hayırlı uğurlu 

uzun ömürler diliyorum. Şimdi de sözü, günümüzde yetersizli-
ği ve fiyatlarının pahalılığı nedeniyle gündeme gelen Huzurev-
leri konusuna getirmek, bunu da kendi ailemden bir örnek 
vererek başlamak istiyorum:

  Şöyle ki; dede, nine, teyze, hala ve amca hiç görmedim. 
Babaların babası, adamın hası, köyümüzün ve civar köylerin de 
Durmuş Hoca’sı olan Babam merhum 58 yaşında, ben 4 aylık 
asker iken ve ‘bir kaza sonucu’ vefat etmiş! Dolayısıyla da 
dünyasını kimseye muhtaç olmadan değiştirmiş.

 Ancak annem merhum, köyden ‘bakıma muhtaç olduğu 
bir dönemde’ bize gönderildi. Ve evimiz sobalı ve kullanış alanı 
dar olduğu için biz Onu yıllarca yatak odamızda yatırdık.’ derken, 
zaman içinde kronik rahatsızlığı arttığı ve sonunda benim kol- 
larımda rahmeti Rahman’a kavuştuğu gibi; yaşlı Kayınvalidem de 
Kayınbiraderim de yine bizde kaldı ve onlar da bizim evde rah- 
meti Rahman’a kavuştular. Yani biz, hiçbir yaşlımızı Huzurevle-
rine, bakımevlerine ve benzer yerlere göndermediğimiz gibi, 
en zor zamanlarında, bakıma en muhtaç olduğu dönemlerde, 
‘daracık ve sobalı evlerimiz de’ aylarca, yıllarca ve ölene kadar 
bakım ve gözetimlerini yaptık elhamdülillâh...

Ve Allah (c.c) değil nâmerde, merde ve dahî çoluğa çocu- 
ğa muhtaç etmesin ama, 3 oğlumuz ile 3 gelinimizin ve 6 to- 
runumuzun da bize ‘bizim yaşlılarımıza davrandığımız gibi’ davra-
nacaklarına inanıyorum..! 

Şimdi de sadede geliyor ve konuyu özelden genele getir- 
mek istiyorum:

ÜLKEMİZDE ‘HUZUREVİNE MUHTAÇ’ SAYISI ARTMIŞ, 
ANCAK ‘HUZUREVİ SAYISI’ ARTMAMIŞ, DOLAYISIYLA
ODA FİYATLARI DA YAŞLILARI ZORLAMAYA BAŞLAMIŞ
  Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK)’in verilerine göre, ül- 

kemiz deki Huzurevlerimiz yetersiz kaldığı gibi, oda fiyatlarına 
da bu yıl içinde yüzde 300’e varan oranlarda zam yapılmış. Bu 
fahiş artış da Huzurevlerinde kalan-kalmak zorunda olan yaş- 
lıların huzurlarına kaçırmış!.. Çünkü, ‘bugüne kadar’ birçok 
kişinin olmadığı gibi, hiçbir yaşlının ve huzurevi sâkininin ge- 
lirinde veya emeklinin maaşında yüzde 300’lere varan bir oranda 
artış-zam olmadığı gibi, bundan sonra da olmayacağı herkesin 
mâlûmudur.       

    Cenab-ı Hakk kimseyi muhtaç etmesin ama, hiç birimi-
zin ama hiç birimizin Huzurevlerine ve benzer mekanlara mah- 
kûm olmamak gibi bir garantisi yok! O nedenle kimse bugün-
kü, hattâ bu anki varlığına ve sağlığına sıhhatine, gücüne 
kuvvetine, artı makamına mevkiine güvenip ‘ben Huzurevleri-
ne ve benzer yaşlı ya da hasta evlerine gitmem, falan etmem, 
filan etmem’ demesin! 

Yani, herkes kendisini Huzurevi gibi mekânlarda yaşamak 
zorunda kalacakmış gibi düşünsün-empati yapsın, dolayısıyla da 
ayağını hep denk alsın veya yorganına göre uzatsın!

 Hâsılı; Berberoğlu Huzurevi 30 yıla yakın bir süredir 65 
yaş ve üste yaşlıları bünyesinde ve cüz’i fiyatlarla barındırıyor 
ve Burdur Belediyesi de yaşlıların genel ihtiyaçlarını karşılıyor. 
Ayrıca devlet, Burdur’a merkezde Otogar’ın yanında mükem-
mel, 60 yaşın üzerinde ve 100’e yakın bir yaşlıyı barındıracak 
kapasiteli bir Huzurevi veya Yaşlı Bakım ve Rehabilitasyon Mer- 
kezi yaptırdı ve bu Merkez’de 3-5 ay gibi kısa bir sürede dol- 
muş taşmış durumda...

 Ve evlâtlar anne babalarının veya torunlar ninelerinin 
dedelerinin ya da bakıma muhtaç diğer yakınlarının bakımları-
nı kendileri yapmıyor-yapmak istemiyor, huzurevlerine veya 
yaşlı bakımevlerine gönderiyor olmalılar ki, bu mekânlar yaş- 
lılarla dolup taşıyor ve bakıma muhtaç bireylerde yetkililerden 
yeni yeni huzurevleri veya yaşlı bakımevleri yaptırmalarını, 
ama oda fiyatlarının ödeme güçlerinin üzerinde olmamasını 
istiyorlar.

  Bendeniz de  ‘evet günümüz de huzurevlerine de yaşlı ve 
hasta bakımevlerine de ihtiyaç var... 

Ancak evlâtlar, torunlar ve diğer yakınları da akrabalarını 
bu evlere mahkûm veya muhtaç ya da mecbur etmemeliler!’ Ve 
bu dünyanın ‘men dakka dukka dünyası; yani etme bulma, yaşat-
tığını yaşatma dünyası!’ olduğunu unutmamalar!’ diyor herkese 
‘huzurlu’ saygılar sunuyorum.

İYİ DOST, İYİ GÜNDE ÇAĞRILDIĞINDA, KÖTÜ GÜNDE
İSE ÇAĞRILMADAN GELENDİR! Hz. Ömer (r.a)
AKRABANIN DÜŞMANLIĞI VE DOSTLARIN EZİYETİ
YILAN ZEHİRİNDEN DAHA ACIDIR! Hz. Ali (r.a)
SEN NASIL DAVRANIRSAN, SANA DA ÖYLE DAVRANILIR.
DEMEK Kİ, SANA DÖNEN SENİN AMELİNDİR! M. İbn-i Arabî   
YAŞLILIK NE SAÇIN AĞARMASI NEDE BELİN BÜKÜLMESİDİR
GAYESİ BİTEN VE ÜMİDİ SÖNEN HERKES YAŞLIDIR! La Edri
BİR SÖZ VARDIR Kİ, BİR GÖNLÜ BİR ÖMÜR BAHTİYAR EDER.
BİR DE SÖZ VARDIR Kİ, BİR GÖNLÜ BİR GÜNDE İHTİYAR EDER! 
Anonim
ANNENİN BABANIN VE NİNENİN DEDENİN SAĞLIĞINDA
ELİNİ ÖPMEZSEN, ÖLDÜKLERİNDE MEZARLARINI ÖPERSİN!
Anonim
BİZ ASLINDA ESKİ GÜNLERİ DEĞİL, O ESKİ GÜNLERİN
GÜZEL İNSANLARINI ÖZLEDİK... 
Anonim

 Tâceddin Dergâhı
Taceddin AKBAŞ

taceddinakbas@gmail.com

KÜLTÜR
TURİZM
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YEREL
HABERLER

‘İtfaiye Haftası’ nedeniyle Burdur Belediye Başkanı Ali 
Orkun Ercengiz, İtfaiye Müdürlüğü personeli ile kahvaltı-
da buluştu.

Her yıl 25 Eylül-01 Ekim tarihleri arasında kutlanan 
"İtfaiye Haftası" nedeniyle Burdur Belediye Başkanı Ali 
Orkun Ercengiz, İtfaiye Müdürlüğü personeli ile kahvaltıda 
bir araya geldi.

Burdur Belediyesi İstasyon Park’ta düzenlenen 
kahvaltıya Burdur Belediye Başkanı Ali Orkun Ercengiz, 
Başkan Yardımcıları Mustafa Bozkurt, Hülya Eraslan, 
İtfaiye Müdürü, itfaiyeciler ve emekli itfaiyeciler katıldı.

Konuşma yapan İtfaiye Müdürü Mehmet Ali Ballak; 
“Ülkemizde 1714 yılında, Dergâhı Ali Tulumbacı Ocağı ile 
başlayan bu serüven, bugün 310. yılına ulaşmış durumda. 
Yangından depreme, trafik kazalarından diğer felaketlere 
kadar insanların en zor anlarında, afet anında ilk yardıma 
koşan itfaiyecilerdir. 

Gelişen teknoloji, iklimsel değişiklikler ve küresel ısınma 
nedeniyle afetlerin sayısı artmış ve etkileri derinleşmiştir. Türk 
itfaiyesi, bu afetlere karşı sürekli kendini yenilemeli; araç, 
malzeme ve ekipmanlarıyla çağa ayak uydurmalıdır.          
       Burdur İtfaiye Müdürlüğü, modern araçları, malzeme ve 
ekipmanları, eğitimli ve cesur personeliyle sadece şehrimizin 
değil, ülkemizin afet anında Tüm Türkiye’nin umut kaynağı 
haline gelmiştir. Ülke genelinde meydana gelen yangınlarda 
ilk destek talep edilen itfaiyelerden biri Burdur olmuştur. 
Özellikle Kahramanmaraş depreminde, bölgeye ulaşan ilk 
donanımlı arama kurtarma ekibi yine Burdur İtfaiyesi olmuş-
tur. Gittiği görevlerde üstün başarı sergileyen gözü kara cesur 
kahraman personelimiz, Maraş depremindeki çalışmalarından 
dolayı Devlet Üstün Hizmet ve Fedakârlık Madalyası ile onur- 
landırılmıştır. 

Teşkilatımızın geldiği bu noktada, özverili ve fedakâr 
kahraman itfaiyecilerimize ne kadar teşekkür etsek azdır. 

Ayrıca, itfaiyecilerimizi bir aile ferdi gibi gören, araç, malzeme 
ve ekipman ihtiyaçlarımızı bizzat takip eden, ilimize en 
modern donanımları kazandıran, her görevde yaşadığımız 
zorlukları yüreğinde hisseden ve her koşulda yanımızda olan 
Belediye Başkanımız Sayın Ali Orkun Ercengiz’e de teşekkür-
lerimi sunuyorum. Meslek büyüklerimiz, gözünüz arkada 
kalmasın. Bizler, sizlerden devraldığımız bayrağı şerefinize 
layık şekilde taşımaya devam ediyoruz. Hepinize teşekkür 
eder, saygılar sunarım.” şeklinde konuştu.

Burdur Belediye Başkanı Ali Orkun Ercengiz de İtfaiye 
personeline şu sözlerle seslendi:

“İtfaiye Teşkilatımızın 310. kuruluş yıl dönümünde, bu 
sabah kahvaltısında bir araya gelmekten mutluluk duyuyo-
rum. Bu buluşma, özellikle mevcut çalışan arkadaşlarımızın 
varsa sorunlarını daha rahat dinlemek ve emekli büyüklerimizi 
hatırlayıp onlara minnetimizi hissettirmek amacıyla gerçekleş-
tirdik. Hepiniz tekrar hoş geldiniz, sefalar getirdiniz. Üçüncü 
kez seçilmiş olmamızın en büyük nedeni, Burdur Belediye-
si’nin tüm birimlerinin, özellikle halkla yüz yüze olan ve 
sorunlarını çözmeye gayret eden çalışanlarının başarısıdır. 
Elbette bizim siyasi çalışmalarımız ve halkla olan ilişkilerimiz 
önemlidir, ancak belediye başarısız olsaydı, bu halk bizi 
seçmezdi. 

Bu yüzden asıl teşekkürü, Burdur Belediyesi’nin müteva-
zı personeli hak ediyor. Sizlere çok teşekkür ederim.Tabii ki 
afetler, yangınlar ve felaketler, hiç istemediğimiz ama hayatın 
bir gerçeği olan olaylar. Dünya var oldukça, felaketler de 
devam edecek. 

Bazı afetler doğanın kendi döngüsünden kaynaklanırken, 
bir kısmı da insanoğlunun hataları yüzünden ortaya çıkıyor. 
Örneğin, fay hattına konut yapmak ya da dere yatağına ev 
inşa etmek, doğanın bize dersini vermesine neden oluyor. 
Ne yazık ki, bu derslerden pek de bir şey öğrenemiyoruz.

Burdur Belediyesi olarak itfaiye teşkilatımızın 310. yıl 

dönümünü kutlamanın sevincine ortak olduk. 11 yıldır birlikte 
bu kutlamaları yapıyoruz ve bu süre, itfaiye teşkilatının tarihi 
göz önüne alındığında çok küçük bir dilim olsa da, biz elimiz- 
den gelen katkıyı sunmaya çalışıyoruz. Her yangında, her 
olayda, Burdur Belediyesi itfaiyesinin yanında olduk. Ancak, 
onların bize verdiği destek çok daha büyük oldu. Gittiğimiz 
her yerde aldığımız övgüler, Burdur İtfaiyesi’nin adeta bir 
büyükşehir itfaiye teşkilatı gibi çalıştığını gösteriyor. Özellikle 
İzmir, Antalya ve Muğla gibi büyükşehir belediyelerinden 
aldığımız teşekkürler, gururumuzu katladı. Bu başarı, kısıtlı 
imkanlara rağmen yürekleriyle çalışan Burdur Belediyesi 
İtfaiyesi’ne aittir. 

Ancak, bu başarı zaman zaman arkadaşlarımızın kendi-
lerini haddinden fazla riske atmasına da sebep oluyor. Bu 
nedenle, burada bir kez daha sizleri uyarmak istiyorum: Önce 
kendi can güvenliğinizi sağlayın. Hepinizin bir ailesi, sevdikleri 
var. Allah korusun, bir felaket anında, helalleşmeye bile vakit 
olmayabilir. Bu yüzden daha dikkatli olmanızı rica ediyorum. 
Göreve geldiğimizden beri itfaiye teşkilatımıza malzeme ve 
ekipman desteği sağlamak için büyük bir gayret içerisindeyiz. 
Halen eksiklerimiz var, bunların farkındayız. Mehmet Ali Mü- 
dürümüz ile bir çalışma yaptık; önümüzdeki günlerde yeni 
ekipmanları envanterimize kazandırmak için çalışıyoruz. 

Ayrıca, yeni bir hizmet binası yapmayı da planlıyoruz. 
Eğer bir terslik olmazsa, çalışmalarımızı tamamladıktan sonra 
bu binayı hayata geçireceğiz ve Burdur itfaiyesini, 50 yıl 
boyunca sorun yaşamayacağı bir yapıya kavuşturacağız. 
Burdur artık çok büyüdü ve itfaiye teşkilatımızın daha güçlü 
olması gerekiyor. Her bir çalışanımızın en iyi koşullarda 
çalışmasını sağlamak bizim önceliğimizdir. Bugüne kadar 
birçok zorluğu birlikte atlattık ve daha fazlasını başarmak için 
el birliğiyle çalışmaya devam edeceğiz. Sizlere bir kez daha 
teşekkür ediyorum. Hep birlikte Burdur’a hizmet etmeye 
devam edeceğiz.”

“BU BAŞARI, BURDUR İTFAİYESİ’NİN”

(burdur belediyesi basın)

Burdur’un Bucak ilçesine bağlı Kuşbaba köyü, Kore Gazisi Hasan Ali 
Tulunay’ın vefatıyla büyük bir değerini kaybetti. 94 yaşında hayata veda 
eden Tulunay, Kore Savaşı’nda gösterdiği üstün cesaretle hafızalara 
kazınmış bir kahramandı. Aynı zamanda Portiform İskele fabrikasının 
sahibi olan Tulunay, iş dünyasında da tanınan ve saygı duyulan bir 
isimdi.

Merhum Ahmet Tulunay'ın oğlu olan Hasan Ali Tulunay, Kuşbaba 
Köyü Yukarı Mezarlığı’nda düzenlenen cenaze töreni ile toprağa verildi. 
Törene ailesi, sevenleri ve çok sayıda vatandaş katıldı. Kılınan cenaze nama- 
zının ardından, gazinin naaşı dualarla ebedi istirahatgahına uğurlandı.

Yeni Gün Medya olarak, merhuma Allah’tan rahmet; ailesine ve sevenle-
rine başsağlığı dileriz.

Burdur’un Bucak ilçesine bağlı Kuşbaba Köyü’nde  geçtiğimiz cumartesi 
günü kaynak kıvılcımından çıkan yangın 250 saman balyasını küle çe- 
virdi! İtfaiye ekipleri yangını kontrol altına aldı.

Burdur’un Kuşbaba Köyü’nde saman balyalarının bulunduğu bir 
bahçede kaynak yaparken çıkan kıvılcım yangına neden oldu. Bahçede 
depolanan yaklaşık 250 adet saman balyası, kısa sürede alev aldı. İhbar 
üzerine olay yerine gelen itfaiye ekipleri, yangını kontrol altına aldı. Yet- 
kililer, yangının kaynak çalışması sırasında çıkan bir kıvılcımdan kaynak-
landığını belirtti. Olayda can kaybı yaşanmazken, maddi hasar meydana 
geldi. Yangının çıkış nedenine ilişkin soruşturma başlatıldı.

Tarımsal Desteklerde Yeni 
Dönem Yeşilova'da Anlatıldı

Yeşilova İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğü teknik personelleri, 
Salda ve Harmanlı köylerinde 
üreticilerle bir araya gelerek 

tarımsal üretim planlaması ve yeni 
destekleme modeli hakkında bil- 
gilendirme toplantıları düzenledi. 
Toplantılarda, Çiftçi Kayıt Sistemi'n-
de (ÇKS) yapılan son değişiklikler 
ve yeni bitkisel üretim destek 
sistemi hakkında detaylı bilgiler 
verildi.
Yeni Bitkisel Üretim Destek 
Sisteminin Detayları Anlatıldı

Teknik personeller, çiftçilere 
yeni bitkisel üretim destek 
sisteminin ayrıntılarını, başvuru 
süreçlerini ve sistemin üretime 
sağlayacağı katkıları detaylarıyla 
anlattı. Toplantılarda, çiftçilerin 
desteklemelerden en iyi şekilde 
faydalanabilmesi için gerekli 
adımlar ve izlenmesi gereken 
yollar üzerinde duruldu.
ÇKS'deki Değişiklikler 
 Çiftçilere Açıklandı

ÇKS’de yapılan değişikliklerin 
çiftçiler için büyük önem taşıdığı 
vurgulandı. Yeni düzenlemelerin 
getirdiği fırsatlar, üreticilerin 

başvuruları sırasında dikkat et- 
meleri gereken noktalar ve süreç- 
lerin nasıl işleyeceği konusunda 
üreticilere bilgi verildi.
Desteklemeler, Üretime 
Nasıl Katkı Sağlayacak?

Yeni destekleme modelinin, 
üreticilerin tarımsal faaliyetlerinde 
verimliliği artıracağı ve üretim 
planlamasına katkı sağlayacağı 
belirtildi. Toplantıda, destekleme-
lerin sürdürülebilir tarım uygula-
malarını teşvik etmesi ve çiftçilerin 
ekonomik olarak güçlenmesine 
yardımcı olması bekleniyor.
Çiftçilere Başvuru Süreçlerinde 
Rehberlik

Bilgilendirme toplantılarında, 
çiftçilerin yeni sistemden etkin bir 
şekilde faydalanmaları için başvuru 
süreçleri hakkında rehberlik sağ- 
landı. Başvuruların hangi tarihlerde 
ve nasıl yapılacağına dair ayrıntılı 
açıklamalar, çiftçilerin aklındaki 
sorulara yanıt buldu.

İLÇELERDE, ÜRETİCİLERE YENİ DESTEKLEME MODELİ ANLATILIYOR

Bucak’ta da  Üreticilere Yeni Destek Modelleri 
Anlatıldı Bucak İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafın-
dan Bucak Ahmet Kadriye Öztürk Öğretmen Evi toplantı 
salonunda, tarımsal üretim planlaması ve destekleme 
modelleri üzerine bilgilendirme toplantısı düzenlendi.

Toplantıya; Bucak Kaymakamı Bayram Gale, Bucak 
Ziraat Odası Başkanı Bilal Özel, Bucak İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü İrfan Samur, köy ve mahalle muhtarları ile üre- 
ticiler katıldı.  Toplantıda, tarımsal üretim faaliyetlerinin 
verimliliğini artırmak ve çiftçilerin destekleme programla-
rından daha etkin faydalanmalarını sağlamak amacıyla 
yapılan çalışmalar ele alındı.

HABER MERKEZİ

HABER MERKEZİHABER MERKEZİ

HABER MERKEZİ
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TURİZM

TÜRKİYE’NİN TURİZM RAKAMLARI
Türkiye'nin yılın 8 ayında 
ağırladığı ziyaretçi sayısı 

40 milyonu aştı

Kültür ve Turizm Bakanlığının internet sitesinde yayımla-
nan Sınır İstatistikleri Aylık Bültenine göre, ocak-ağustos 
döneminde Türkiye'yi ziyaret eden yabancı sayısı geçen 
yılın aynı dönemine göre yüzde 7,11'lik artışla 35 milyon 
803 bin 874 oldu.

Yurt dışı ikametli vatandaşların sayısı ise ocak-hazi-
ran döneminde 4 milyon 492 bin 105 olarak kaydedildi. 
Böylece Türkiye, bu dönemde toplam 40 milyon 295 bin 
979 ziyaretçiyi ağırladı.

Senenin ilk 8 ayında Türkiye'ye en çok ziyaretçi 
gönderen ülke sıralamasında Rusya Federasyonu 4 
milyon 550 bin 588 ile birinci, Almanya 4 milyon 385 bin 
331 ile ikinci, İngiltere (Birleşik Krallık) 3 milyon 102 bin 
412 ile üçüncü sırada yer aldı.

     Ağustosta yaklaşık 7 milyon ziyaretçi geldi
Ağustosta Türkiye'yi ziyaret eden yabancı sayısı ise 

geçen yılın aynı ayına göre yüzde 2,47 oranında bir artış 
göstererek 6 milyon 825 bin 403 olarak gerçekleşti.

En çok ziyaretçi gönderen ülkeler sıralamasında 
ağustosta Rusya Federasyonu 939 bin 370 ile birinci, 
Almanya 882 bin 703 ile ikinci, İngiltere (Birleşik Krallık) 
668 bin 79 ile üçüncü sırada yer aldı. İngiltere'yi İran ve 
Polonya izledi.

Türkiye, turizmde Avrupa'nın en değerli ikinci ülkesi olabilir
Covid salgınının en kötü döneminin sona ermesinden sonra insanların seyahate öncelik vermeye devam etmesi, turizm pastası büyümesini devam ettiriyor.
Fransa, İspanya'dan sonra Avrupa'da ziyaret edilen en popüler ikinci yer. Dünya Seyahat Pazarı örgütünün 2023 Küresel Seyahat raporuna göre, Türkiye’ye giden ziyaretçi sayısı pandemi öncesine kıyasla yüzde 73 
arttı. Bu artış, 2019’da göre yüzde 33 artış kaydeden Fransa'nın ve yüzde 31 artış gösteren İspanya'nın açık ara önünde yer alıyor.
Türkiye, turizmde  cazibe merkezi oluyor.
Türkiye'nin doğal güzellikleri ve tarihi mekânları, turizmin patlamasının tek nedeni değil! Sağlık turizmi de giderek gelişiyor. Türkiye, Avrupa’ya göre nispeten ucuz tıp endüstrisi, 
onu "sağlık turizmi” için cazip bir yer haline getiriyor. 

TÜRKİYE
   TURİZM

       KOLAJI

(AA)
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SIFIR ATIK

Sıfır Atık Hareketi'nin 7. yıl dönümü sloganı "7 Yılda 7 Kıtada"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın eşi Emine Erdoğan'ın himayelerinde 
2017'de başlatılan, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı koordinesinde 
yürütülen Sıfır Atık Hareketi'nin 7. yıl sloganı, "7 Yılda 7 Kıtada" olarak belirlendi.
Bakanlıktan yapılan açıklamaya göre, Emine Erdoğan'ın himayelerinde 27 Eylül 
2017'de başlatılan Sıfır Atık Hareketi ile atık oluşumunun önlenmesi, atıkların kayna-
ğında ayrı toplanması, geri dönüşüm ve kaynak verimliliğinin artırılması hedefleniyor.

Sıfır Atık Hareketi, yedi yıldır 
insanlığa umut eken bir nefes oldu. 

Doğayı emanet bilen milletimizin 
gayretleri, Bakanlığımız ve Kurumlarımızın 
özverisiyle Türkiye, bu küresel uyanışın 
öncüsü haline geldi. 

Her adım, toprağa dokunan bir sevgi, 
her geri dönüşüm bir dirilişti...

Sürdürülebilir üretim ve tüketim 
alışkanlıklarını teşvik eden projenin başlan-
gıcından bu yana Sıfır Atık Yönetim Siste-
mi'ne geçen bina sayısı 193 bine ulaştı.

Günde 9 bin ton atık ayrıştırılıyor
Sıfır Atık Hareketi kapsamında Bakanlığa bağlı İller Bankası Genel Müdürlüğü, Türkiye'nin 

farklı noktalarına 7 yılda 46 depolama, ayrıştırma ve transfer tesisinin kurulmasına destek oldu.
Devreye alınan katı atık tesislerinde, günlük 9 bin ton atık ayrıştırılıp ürün veya enerjiye 

dönüştürülüyor. Sıfır atık konusunda yaklaşık 22 milyon kişiye eğitim verildi. 2017'de yüzde 13 
olan geri kazanım oranı 2023'te yüzde 34,92'ye çıktı. Geri kazanım oranının 2035'te yüzde 60'a 
çıkarılması hedefleniyor.

                      185 milyar lira ekonomiye geri kazandırıldı
Projede bugüne kadar 29,3 milyon ton kağıt-karton, 7,8 milyon ton plastik, 2,9 milyon ton 

cam, 3,7 milyon ton metal, 16,2 milyon ton organik ve diğer geri dönüştürülebilir atıklar olmak 
üzere toplam 59,9 milyon ton geri kazanılabilir atık ekonomiye kazandırıldı. Projenin uygulanma-
sıyla 498 milyon ağaç kesilmekten kurtarılırken, 819 milyon metreküp su tasarrufu sağlandı. 127 
milyon varil petrolden tasarruf edilirken, 5,9 milyon ton sera gazı salımı önlendi.

Öte yandan, 2,6 milyar kilovatsaat enerji tasarrufu sağlanmasının yan sıra, 104 milyon 
metreküp depolama alanından tasarruf edildi ve geri dönüşümle 185 milyar lira ekonomiye geri 
kazandırıldı.

Sıfır Atık Projesi, pilot ilçe seçilen Ankara Kızılcahamam'da 2019'dan bu yana başarıyla 
uygulanıyor. Vatandaşlar ayrıştırdıkları atıkların ağırlığına göre market alışverişlerinde kullanabi-
lecekleri puanlar kazanıyor. İlçeye kurulan sıfır atık bahçesinde atık bölmesinin yanı sıra geri 
dönüşüm atölyesi, sıfır atık oyun alanı, ambalajsız atık dükkanı ve sıfır atık kafeteryası yer alıyor. 
Öte yandan, Bakanlığa bağlı Sıfır Atık Uygulamaları Daire Başkanı Okan Bahrioğlu tarafından bu 
yıl pilot ilçe sayısının artırılacağı açıklandı.

Başkanlığını Emine Erdoğan'ın yaptığı, 12 Nisan 2023'te oluşturulan Sıfır Atık Danışma 
Kurulu'nda, Birleşmiş Milletler (BM) Politikadan Sorumlu Genel Sekreter Yardımcısı Guy 
Bernard Ryder'ın yanı sıra ABD, Sierra Leone, Şili, Bangladeş, Brezilya, Kolombiya, Hollanda, 
Fas, Belçika ve Hindistan'dan 13 üye yer alıyor.

  Sıfır Atık Projesi, devlet politikası haline geldi
Proje kapsamında, sıfır atık yönetim sisteminin kurulumu, uygulanması, sistemin takibi için 

yapılması gerekenler, sıfır atık belgesinin şartları ve belge kriterlerine ilişkin düzenlemelerin usul 
ve esasların belirlendiği Sıfır Atık Yönetmeliği 12 Temmuz 2019'da Resmi Gazete'de yayımlana-
rak yürürlüğe girdi.

Atık getirme merkezlerine ilişkin idari ve teknik hususların belirlenmesi amacıyla "Atık 
Getirme Merkezlerinin Kurulması ve İşletilmesi ile Sıfır Atık Uygulamalarına İlişkin Usul ve 
Esaslar" da 31 Aralık 2021'de yayımlandı.

Sıfır Atık Projesi, 11. Kalkınma Planı'nda (2019-2023) da yer alarak devlet politikası haline 
geldi. Yeşil Mutabakat Eylem Planı ile projenin döngüsel ekonomide uygulanmasına karar verildi. 
Sıfır Atık, 7 yıllık süreçte ulusal 10 eylem planı ve strateji belgesinde yer aldı.

    Emine Erdoğan, BM Genel Kurulu'nda hitap eden ilk Türk lider eşi oldu
BM Genel Kurulu'nda, 14 Aralık 2022'de Türkiye'nin ana sunuculuğunda, 105 ülkenin de 

ortak sunucu olduğu "sıfır atık" kararı oylamayla kabul edildi ve 30 Mart "Uluslararası Sıfır Atık 
Günü" ilan edildi.

Emine Erdoğan, BM Genel Sekreteri Antonio Guterres'in özel davetiyle 2023'te ilki düzenle-
nen 30 Mart Uluslararası Sıfır Atık Günü etkinliklerine ve BM özel oturumuna katıldı.

Burada, Guterres ile bir araya gelen Emine Erdoğan, BM 77. Genel Kurul Başkanı tarafından 
düzenlenen, "sıfır atık" konulu, eş sunucu 105 ülkenin yer aldığı özel oturumda katılımcılara hitap 
etti.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın "Dünya beşten büyüktür ve daha adil bir dünya 
mümkündür" sözlerini BM Genel Kurul Salonu'nda uluslararası kamuoyuna hatırlatan Emine 
Erdoğan, böylece BM Genel Kurulu'na hitap eden ilk Türk lider eşi oldu.

Öte yandan, Emine Erdoğan bu toplantıda, Guterres'in teklifi üzerine, "BM Sıfır Atık Yüksek 
Düzeyli Şahsiyetler Danışma Kurulu"nun başkanlığını üstlendi.

Küresel Sıfır Atık İyi Niyet Beyanı'nın ilk imzacısı Cumhurbaşkanı Erdoğan oldu
BM 78. Genel Kurul toplantıları kapsamında Emine Erdoğan'ın öncülüğünde, Türkevi'nde 

"Küresel Sıfır Atık Hareketine Doğru" etkinliği düzenlendi. Etkinlikte düzenlenen imza törenine 
katılan Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Küresel Sıfır Atık İyi Niyet Beyanı'na ilk imzayı attı. Cumhur-
başkanı Erdoğan'ın imzasıyla açılan "https://zerowastecommitment.com" internet adresi, halihazır-
da bugün 73 ülkeden 10 binin üzerinde sıfır atık gönüllüsünün de iyi niyet beyanını imzaladığı bir 
mecra haline geldi. Sıfır Atık Projesi, çok sayıda uluslararası ödüle layık görüldü

         Proje, bugüne kadar çok sayıda uluslararası ödüle layık görüldü
Proje, 2018'de BM Gıda ve Tarım Örgütü'nün (FAO) "Sıfır Atık, Sıfır Açlık" ödülünü aldı. 

2021'de BM Kalkınma Programı tarafından "UNDP Sürdürülebilir Kalkınma Amaçları Ödülü" ve 
BM İnsan Yerleşimleri Programı (UN-Habitat) tarafından "Waste Wise Cities Global Champion 
Ödülü"ne değer görülen proje, 2022'de "Akdeniz Parlamenterler Asamblesi Ödülü (PAW Awards)" 
ve Dünya Bankası tarafından takdim edilen "İklim ve Kalkınma Liderliği Ödülü"nü ve Akdeniz 
Parlamenterler Asamblesi AKDENİZ-PA ödülünü aldı. (AA)

‘SIFIR
ATIK’

PROJESİ
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DÜNYA
ORTA DOĞU

ORTA DOĞU YANIYOR!

İsrail, suikastlarla çatışmayı bölgeye yayıyor...
Hizbullah Lideri de öldürüldü!

İsrail'in 7 Ekim 2023'te Gazze Şeridi'ne başlattığı saldırılar yaklaşık 1 yıldır devam ediyor.
Gazze'yi yerle bir eden saldırılarda en az 16 bin 795'i çocuk, 11 bin 378'i kadın olmak üzere 41 

bin 586 Filistinli öldü, 96 bin 210 kişi yaralandı.
Uluslararası kamuoyu Gazze saldırılarının bölgesel bir çatışmaya dönüşebileceği uyarısında 

bulunurken, İsrail bunu görmezden geldi.
Uyarıların aksine İsrail yönetimi, Gazze'ye saldırıların yanı sıra bölge ülkelerinde üst düzey 

isimlere yönelik suikastlar başlattı.
İsrail, ilk olarak 1 Nisan'da Suriye'nin başkenti Şam'daki İran konsolosluğunu hedef aldı. 

İsrail'in sorumluğunun üstlenmediği saldırıda İran Devrim Muhafızları Ordusundan 2'si general 
rütbesinde toplam 7 İranlı yetkili öldü. İsrail’in Lübnan’a saldırıları sürerken Hizbullah’ın güçlü 
olduğu bölgelerden onbinlerce kişi Suriye’ye yöneliyor.

                    İsrail-İran gerilimi arttı
Şam'daki saldırının ardından Tahran ile Tel Aviv arasındaki gerilim daha da tırmandı. İran, 

Şam saldırısına karşılık olarak 13 Nisan'da İsrail'e yüzlerce kamikaze insansız hava aracı, balistik 
ve seyir füzesiyle saldırı düzenledi.Bu karşılıktan günler sonra 19 Nisan'da, İran basını, İran Hava 
Kuvvetleri Üssü'ne ev sahipliği yapan İsfahan eyaletinin kuzeydoğusunda patlama seslerinin 
geldiğini duyurdu.Saldırının arkasında İsrail olduğu aktarılan haberlerde herhangi bir can kaybı ve 
hasar oluşmadığı belirtildi. İsrail basınında çıkan haberlerde, ABD'nin Tel Aviv yönetimine İran'a 
karşı geniş çaplı bir saldırı yapmamasını istediğini yazdı.Tel Aviv'in Tahran'ın misillemesine geniş 
çaplı karşılık vermemesi nedeniyle bu gerilim son buldu.

           Nasrallah'ın "sağ kolu" olarak nitelenen Şükür'e suikast
İsrail, Şam'daki konsolosluk saldırısından sonra bölgedeki tansiyonu yeniden tırmandıracak 

suikastlarını sürdürdü.İsrail ordusu, 30 Temmuz'da, Lübnan'ın başkenti Beyrut'ta bir apartmana 
düzenlediği saldırıda Hizbullah'ın üst düzey komutanlarından Fuad Şükür'ü hedef aldı.İsrail'in 
üstlendiği suikastta, Şükür'ün yanı sıra en az 4 sivil de öldü.Hizbullah lideri Nasrallah'ın "askeri 
işlerden sorumlu kıdemli danışmanı" olan Şükür, Nasrallah'ın "sağ kolu" olarak da tanımlanıyordu.

Bu suikastın ardından İsrail ile Hizbullah arasında 8 Ekim 2023'ten bu yana devam eden 
"kontrollü gerginlik" yerini yoğun çatışmalara bıraktı.

                Heniyye'ye İran'ın başkenti Tahran'da suikast
Beyrut'ta Fuad Şükür'ü hedef alan saldırıdan saatler sonra İsrail bu kez de İran'ın başkenti 

Tahran'da yeni bir suikast düzenledi.Suikastın hedefinde Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail 
Heniyye vardı. İran Cumhurbaşkanı Mesud Pezeşkiyan'ın yemin törenine katılmak için Tahran'da 
bulunan Heniyye, bir konuk evinde düzenlenen suikast sonrası hayatını kaybetti.Tel Aviv yönetimi 
sorumluğu üstlenmese de İran ve Hamas, Heniyye'ye yönelik suikastın arkasında İsrail'in olduğunu 
açıkladı.İran ile İsrail arasındaki gerilimin yeniden tırmandıran bu suikasta Tahran yönetimi henüz 
misillemede bulunmadı.

                Lübnan'da çağrı cihazları ve telsizler patlatıldı
İsrail ile Hizbullah arasındaki gerilim, Lübnan'da Hizbullah mensuplarının çağrı cihazları ve 

telsizlerinin birer gün arayla patlatılmasıyla kontrolden çıktı.Lübnan'da 17 Eylül'de mensuplarının 
kullandığı çağrı cihazlarında eş zamanlı patlamalar meydana geldi. Patlamalarda ikisi çocuk 12 kişi 
hayatını kaybetti, 2 bin 323 kişi yaralandı.Ülkede 18 Eylül'de çok sayıda telsizin patlatılması 
sonucu da 25 kişi öldü, 608'den fazla kişi yaralandı.Lübnanlı yetkililer olaydan İsrail’i sorumlu 
tutarken Tel Aviv'den konuyla ilgili henüz resmi açıklama gelmedi.

                            İsrail suikastlara devam etti
Çağrı cihazları ve telsizlerin patlatılmasının ardından İsrail, Lübnan'da Hizbullah'ın üst düzey 

isimlerini hedef alan suikastları başlattı. İlk olarak 20 Eylül'de, Beyrut'un güneyinde bir apartmana 
hava saldırısı düzenlendi. İsrail ordusunun üstlendiği saldırıda 3'ü çocuk 7'si kadın 45 kişi hayatını 
kaybetti.

Hizbullah, saldırıda aralarında üst düzey askeri komutanlarından İbrahim Akil'in de bulunduğu 
15 mensubunun öldüğünü duyurdu.Akil suikastından sonra İsrail'in 24 Eylül'de, yine Beyrut'taki 
düzenlediği hava saldırısında Hizbullah'ın üst düzey komutanlarından İbrahim Muhammed Kubeysi 
öldü.Saldırının sorumluluğunu üstlenen İsrail, Kubeysi'nin Hizbullah'ın füze sistemlerinin başındaki 
komutanı olduğunu iddia etti.Kubeysi'nin ardından İsrail ordusu, 26 Eylül'de, Beyrut'ta Hizbullah'ın 
üst düzey komutanlarından Muhammed Hüseyin Surur'u hedef aldığını duyurdu. Hava saldırısında 
ölen Surur'un Hizbullah'ın silahlı insansız hava aracı (SİHA) biriminden sorumlu komutanı olduğu 
ileri sürüldü.

   Nasrallah'a yönelik suikast
İsrail son olarak 27 Eylül'de, Beyrut'un güneyindeki Dahiye Mahallesi'nde Hizbullah'ın 

komuta merkezi olduğunu iddia etti bölgeyi hedef aldı. İsrail basınında çıkan haberlere göre, çok 
sayıda savaş uçağının katıldığı hava saldırılarında, her biri yaklaşık bir ton olan 80'den fazla füze 
kullanıldı.Saldırıda 6 bina göçtü ve bölgede ağır yıkım oluştu. Saldırının sorumluluğunu üstlenen 
İsrail ordusu, Nasrallah'ın yanı sıra Hizbullah'ın Güney Cephesi Komutanı Ali Karaki'nin 
öldüğünü açıkladı.

  Hizbullah: “Genel Sekreterimiz Hasan Nasrallah İsrail saldırısında öldü”
Lübnan Hizbullahı, liderleri Hasan Nasrallah'ın dünkü İsrail hava saldırılarında hayatını 

kaybettiğini açıkladı. Hizbullah'tan yapılan yazılı açıklamada, Hizbullah Genel Sekreteri Hasan 
Nasrallah'ın dün İsrail ordusu tarafından başkent Beyrut'un güney bölgesine düzenlenen hava 

saldırılarında yaşamını yitirdiği 
belirtildi. Nasrallah'la birlikte 
diğer bazı Hizbullah yetkilileri-
nin de öldürüldüğüne işaret 
edilen açıklamada, Nasrallah 
dışındaki isimlere yer verilmedi.

"İsrail'e karşı mücadeleye 
devam edileceğine" dikkat 
çekilen açıklamada, Hizbullah'ın 
mensuplarına da "davalarına 
bağlı kalmaları" çağrısı yapıldı.

İsrail ordusu: “Hizbullah'ın 
lideri Hasan Nasrallah'ı 
öldürdük”

İsrail Ordu sözcülüğünden 
yapılan açıklamada da "Beyrut'un 
güneyindeki Hizbullah'ın kalesi 
niteliğindeki Dahiye bölgesine cuma akşamında düzenlenen saldırıda Hizbullah'ın kurucu liderle-
rinden ve mevcut Genel Sekreteri Nasrallah'ın yanı sıra grubun Güney Komutanı Ali Keraki ve 
diğer liderlik kadrosunu öldürdük." ifadelerine yer verildi.

İsrail, önceki günden  bu yana "Hizbullah'a ait" 140 hedefe saldırı düzenlediğini duyurdu
İsrail ordusundan yapılan açıklamada, Lübnan topraklarında Hizbullah hedeflerini vurmayı 

sürdürdüğü aktarıldı. Hizbullah'a ait olduğu öne sürülen 140 hedefin  geçtiğimiz cuma akşamından 
bu yana vurulduğu ifade edilen açıklamada, "Hizbullah lideri Hasan Nasrallah'ın bulunduğu yere 
her biri yaklaşık 1 ton olmak üzere 85 füzeyle yaklaşık 80 ton patlayıcı atıldığı" kaydedildi.

Açıklamada, Hizbullah'ın Lübnan topraklarındaki askeri gücü ve altyapısını yıkmak üzere 
saldırıların süreceğine işaret edildi. İranlı general Nilfuruşan'ın da hayatını kaybettiği açıklandı. 
Saldırılarda İran Devrim Muhafızları Ordusunun komutanlarından Tuğgeneral Abbas Nilfuruşan'ın 
da öldürüldüğü bildirildi. İran resmi haber ajansı IRNA'ya göre, Devrim Muhafızları Ordusu'nun 
Kudüs Gücü Komutan Yardımcısı Tuğgeneral Nilfuruşan da İsrail'in Beyrut'a düzenlediği saldırılarda 
hayatını kaybetti.

İsrail Ordusu, 
Lübnan Beyrut’a

düzenlediği hava saldırılarında
Hizbullah Lideri

Nasrallah’ı ölürüdü!
Bölge, pek çok gelişmeye gebe, 

ateş çemberi daralıyor!..

(AA)
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ASAYİŞ
HABERLERİ

Geçtiğimiz cuma sabahı Burdur'da işe gitmek için otobüs durağında 
bekleyen kadın, yolun karşı tarafından av tüfeği ile ateş açılması sonucu 
bacağından yaralandı.

Olay, sabah saatlerinde Burdur merkez Şirinevler Mahallesi Armağan 
İlci Bulvarı üzerinde bulunan otobüs durağında meydana geldi. Edinilen 
bilgilere göre, işe gitmek için durakta otobüs bekleyen R.K.’ya yolun kar- 
şısından av tüfeği ile ateş edildi. Saçmaların bacağına isabet ettiği R.K. 
yaralandı. 112 Acil Çağrı Merkezi’ne yapılan ihbar üzerine olay yerine 
sağlık ve çok sayıda polis ekibi sevk edildi. Olay yerine gelen sağlık ekip- 
lerinin ilk müdahalesinin ardından yaralı kadın ambulansla Burdur Devlet 
Hastanesi’ne kaldırıldı. Polis ekipleri, olay sonrası kaçan şahsın E.E. 
olduğunu tespit ederek, yakalamak için çalışma başlattı. Olay yeri incele-
me ekipleri ise saldırıda hasar gören durakta incelemelerde bulundu. 

Hastanede tedavi altına alınan R.K.’nın hayati tehlikesinin olmadığı 
öğrenildi.

Burdur'da 
Pompalı 
Tüfekle 
Yaralama 
Olayının Faili 
Bucak'ta 
Yakalandı

Burdur merkez 
Şirinevler 
Mahallesi'nde 
cuma sabahı  
işe gitmek için durakta bekleyen R.K., pompalı tüfekle vurularak yaralan-
mıştı... Olayın ardından polis ekipleri, saldırının faili olarak aranan E.E.'nin 
peşine düştü. Emniyet ekipleri, titiz bir çalışma sonucu saldırıyı gerçekleş-
tiren E.E.'yi Burdur’un Bucak ilçesinde yakaladı.

Saldırı sonrasında kaçan E.E., emniyet ekiplerinin çalışmaları sonu-
cunda Burdur’un Bucak ilçesinde olduğu tespit edilerek yakalandı.

    Burdur'da kadını tüfekle vuran, zanlı tutuklandı

Burdur'da işe 
gitmek için 
durakta otobüs 
bekleyen kadını 
yolun karşısın-
dan av tüfeği ile 
vurup bacağın-
dan yaralayarak 
kaçan zanlı, polis 
ekipleri tarafın-
dan yakalanarak 
çıkarıldığı mah-  

                             kemece tutuklandı.
Olay sonrası kaçan şahsın E.E. olduğunu tespit ederek, yakalamak 

için çalışma başlatan polis ekipleri, çok geçmeden olayın failini Bucak ilçe- 
sinde aracı ve olayda kullandığı tüfek ile yakalayarak gözaltına aldı. 

Emniyetteki işlemlerinin ardından Burdur Adliyesi'ne sevk edilen zanlı 
E.E. Sulh Ceza Hakimliği'nce 'kasten yaralama' suçundan tutuklanarak 
Burdur E Tipi Kapalı Cezaevi'ne gönderildi. Öte yandan, R.K. ile E.E. ara- 
sında bir husumet bulunduğu, bu yüzden R.K.'nin E.E. hakkında uzaklaş-
tırma kararı aldırdığı öğrenildi.

Burdur’da
otobüs durağında

av tüfeğiyle 
vurulan kadın!..

Burdur şehir merkezinde geçtiimiz günlerin asayiş olayı; otobüs 
durağında av tüfeği ile vurulmak istenen kadın oldu. 

İşte; bu vak’anın ardından gelişen  haberleri derledik, 
bir araya getirdik... 

HABER MERKEZİ

Burdur’un Çavdır ilçesinde meydana gelen 
motosiklet kazasında, 49 yaşındaki Kadir 
Erdem hayatını kaybetti. Kaza, dün akşam 
saat 21.20 civarında Çavdır-Gölhisar 
yolunda yaşandı. 
        Edinilen bilgilere göre, Kadir Erdem’in 
kullandığı plakasız motosiklet, Gölhisar’dan 
Çavdır’a doğru seyir halindeyken, önünde 

ilerleyen Bahri E. (33) yönetimindeki iş ma- 
kinesine arkadan çarptı.

        Kaza Anı ve İlk Müdahale
Çarpmanın etkisiyle ağır yaralanan 

Kadir Erdem, çevredekilerin ihbarı üzerine 
olay yerine gelen 112 Acil Servis ekipleri 
tarafından ilk müdahale yapıldı. Ardından 
Çavdır Devlet Hastanesi’ne kaldırılan 

Erdem, burada yapılan 
tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılamadı.

 İş Makinesi 
Sürücüsü Gözaltında

Kaza sonrası iş 
makinesi sürücüsü 
Bahri E., ifadesi alın- 
mak üzere karakola 
götürüldü. 

Olayla ilgili geniş 
çaplı bir inceleme 
başlatıldığı bildirildi.

HABER MERKEZİ

Burdur'un Bucak ilçesinde ilginç bir trafik 
kazası yaşandı. 07 BFV 72 plakalı araç, 
trafik ekiplerinden kaçmaya çalışırken 
direksiyon hakimiyetini kaybetti ve kontrol-
den çıkarak Çavuşlar Mahallesi Tepecik 
Caddesi'nde bulunan bir evin bahçesine 
girdi. 
       Bahçede park halinde bulunan 07 YPT 
25 plakalı araca çarpan araç, maddi hasarlı 

kazaya neden oldu.Kazanın ardından 
yapılan incelemelerde araçta herhangi bir 
sıkışma olmadığı tespit edildi. 
        İtfaiye ekipleri, aracın gaz kaçağı 
ihtimaline karşı önlem aldı ve güvenli bir 
şekilde olay yerinden ayrıldı. Kazayla ilgili 
soruşturma başlatılırken, olayda can kaybı 
ya da yaralanma yaşanmadı.

HABER MERKEZİ

Burdur’da MHP Teşkilatı 
üniversiteli gençlerle birlikte

Burdur’da Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 
temsilcileri, Mehmet Akif Ersoy Üniversi-
tesi'nde öğrencilerin etkinliklerine katıla-
rak destek verdi. İl Genel Meclis Başkanı 
Levent Tokmaker, MHP Burdur İl Başkanı 
Gültekin Oktay, Merkez İlçe Başkanı 
Hakan Subay, İl Yönetim Kurulu Üyeleri 
ve 28. Dönem Milletvekili Adayı Servet 
Olpak’tan oluşan heyet, üniversite öğ- 
rencilerinin kurmuş olduğu topluluk 
stantlarını ziyaret etti.

Ziyaret sırasında öğrencilerle sohbet 
eden MHP heyeti, onların projeleri ve etkinlik-
leri hakkında bilgi aldı. 

Öğrencilerin sosyal, kültürel ve akademik 
alanda gerçekleştirdiği çalışmalara destek 

vermekten memnuniyet duyduklarını ifade 
eden İl Başkanı Oktay, gençlerin üniversite 
hayatına aktif katılım sağlamasının önemine 
vurgu yaptı.

Burdur'un Bucak ilçesinde trafik uygulaması sırasında “Dur” 
ihtarına uymayan bir sürücü tarafından yaralanan ve bir 
süredir yoğun bakımda tedavi gören Polis Memuru Ali Os- 
man Uğur, iyileşerek sağlığına kavuştu.

Görevi başındayken yaşadığı talihsiz olay sonrası yoğun 
bakımda tedavi edilen Uğur, tam anlamıyla iyileşmesinin 
ardından Bucak İlçe Kaymakamı Bayram Gale’yi makamında 
ziyaret etti. Ziyarette polis memuru Uğur’a eşi Zeynep Uğur 
da eşlik etti. Kaymakam Gale, görev başında gösterdiği fe- 
dakârlık ve kahramanlık nedeniyle Polis Memuru Ali Osman 

Uğur’a ‘geçmiş olsun’ dileklerini iletti. Tedavi sürecinin başarılı geçmesinden duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Kaymakam Gale, Uğur’a görevinde başarılar diledi.

Polis Memuru Ali Osman Uğur’un iyileşme haberi, başta meslektaşları ve sevenleri olmak üzere tüm 
Bucak halkı için büyük bir mutluluk kaynağı oldu. HABER MERKEZİ

HABER MERKEZİ
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GÜNDEM
EKONOMİ

BUTSO’dan ‘VERGİ’ çıkışı!
Burdur Ticaret ve Sanayi Odası (BUTSO)  Başkanı Yusuf 
Keyik, yaptığı yazılı açıklamayla ‘vergi çıkışı’ yaparak, 
Burdur’daki iş insanlarının, esnafın sorunlarını  dile 
getirirken, vergi yükünün de gerek Burdur ekonomisi 
gerek ülke ekonomisi açısından açtığı sorunlara dikkat 
çekti, vergi sistemine yönelik beklentilerin ve önerileri 
dile getirdi. 

Son dönemde iflas ve konkordato yaşayan müteşeb-
bislerin arttığını vurgulayan BUTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Yusuf Keyik; “Bilhassa son yıllarda konkordato ve 
iflas eden, işletmesini güçlükle idare eden müteşebbislere şahit 
olmaktayız. Kurumlar Vergisi mükellefi bir işletmeye %25, Gelir 
Vergisi Mükellefi olan bir işletmeye de %15 ila %40 oranında 
ortak olduğunuzu düşünün. Bu işletme kâr ettiğinde hisse 
oranında kâr payınızı alıyorsunuz. Ya zarar ettiğinde? Zararı 
karşılamaz ve Neden zarar ettiğini sorgulamaz mısınız?  İsteriz ki 
Kurumlar Vergisinde %25, Gelir Vergisi mükelleflerinde %15 ila 
%40 arasında işletmelere ortak olan devletimizin zarar ettiğimiz-
de de yanımızda görelim” dedi.

            DEVLETİ YANINDA HİSSETMEK
Başkan Yusuf Keyik; “Bir işletme iflastan, konkordatodan 

evvel Devletine; “Ben bugüne kadar düzenli bir şekilde istihdam 
ve katma değer oluşturdum, vergimi verdim. Benden kaynaklan-
mayan sebepler yüzünden şu an zor durumdayım. Gelin benim 
defterlerimi inceleyin.  İnceleme sonunda benim bir kastım yok 
ise en az ödediğim vergiler kadar bana destek çıkın. Bana uygun 
kredi verin ki işletmem eskisi gibi istihdam ve katma değer 
oluştursun.” diyerek, “Devleti yanında hissetsin. Ayrıca; 
Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının 73. Maddesi ‘Herkes, kamu 
giderlerini karşılamak üzere, mali gücüne göre, vergi ödemekle 
yükümlüdür. Vergi yükünün adaletli ve dengeli dağılımı, maliye 
politikasının sosyal amacıdır’ demektedir. Vergi; vatandaşın mali 
gücüne göre adaletli ve dengeli alınması gerektiği Anayasanın 
ilgili maddesi ile açıkça belirtilmiştir” şeklinde konuştu.

      “VERGİYİ TABANA YAYMAK ZORUNDAYIZ,   
  YÜKSEK VERGİ ORAN

             ÇOK VERGİ TAHSİL ETMEZ”
Yaptığı değerlendirmede vergi Sistemi hakkında da 

düşüncelerini aktaran Başkan Yusuf Keyik; “Öncelikli 
hedefimiz; kazandırmak, kazandırdığımız gelirin vergisini de 
adaletli bir şekilde tahsil edilebilmek olmalıdır. Malını satıp, 
kâr ediyor ama alacağını tahsil edemiyorsa, alacağın tahsilatında 
yasalar da yetersiz kalıyorsa, mükellef vergi borcunu ödeyemeye-
cek hale geliyorsa öncelikli olarak sorunlara çözüm bulmamız 
gerekmektedir.

Çözüm Vergi Affında ve/veya Alacakla-
rın Yeniden Yapılandırılmasında aranmama-
lıdır.

06 Şubat 2001 tarihinde başlayıp bugünlere 
kadar kamu alacaklarının tahsiline yönelik birçok 
‘Yapılandırma ve Vergi Affı’ ile karşı karşıya 
geldik. Bu soruna hala bir çözüm bulabilmiş 
değiliz.

Hatta ve hatta ‘Vergi Barışı’ , ‘Alacakların 
Yeniden Yapılandırılması’ gibi sıklıkla çıkan 
kanunlar, tebliğler alacakların tahsiline çare 
olmaktan öte vergisini düzenli ödeyen mükellef 
üzerinde de olumsuz bir etki yaptığına şahit 
olduk.   

Sıklıkla söyleyip bir türlü gerçekleştiremedi-
ğimiz söylemi hatırlatmak istiyorum;  
“Vergiyi tabana yaymak zorundayız”
Yüksek vergi oranı, çok vergi tahsil edileceği anlamını taşımama-
lıdır. Yüksek verginin yanı sıra yüksek girdi maliyetleri; merdi-
ven altı diye nitelendirdiğimiz kayıt dışı ticari faaliyetleri 
körüklemektedir. Bu da kayıt dışı kazanç elde edenlerle, kazancını 
gerçek beyan edenler arasında haksız rekabet oluşmaktadır” diye 
konuştu.  

      “İŞLETME SAHİPLERİ YAPTIKLARI 
TİCARETTEN ZEVK ALAMAZ DURUMDADIR”
Başkan Keyik; “İşletmelerin büyük kısmı sermaye yetersiz-

liği sebebi ile bankalara borçlu durumdadır. Düşük olan karların 
büyük kısmı yine bankalara faiz olarak gitmektedir. İşletme 
sahipleri yaptıkları ticaretten zevk alamaz durumdadır.

·  Devlet; işletmelerin İç ve Dış Denetçi ücretlerine 
KOSGEB aracılığı ile destek vermelidir. Vatandaşın 
sürekli denetlenen işletmelere olan güveni artırılmalı, 
mevduatların bankalarda değil, sermayeye dönüştürülmesi 
teşvik edilmelidir.
·  İşletmeler faiz sarmalından, halkın katılımı ile kurtarıl-
malıdır.
·   Gelir Vergisi dilimleri yükseltilip; Vergi oranları düşü-
rülmelidir.
·    Kurumlar Vergisi oranları yüksektir. Oranlar ödenebilir 
hale dönüştürülmelidir.
·    Katma Değer Vergisi oranları yüksektir, makul seviyeye 
çekilmesi gerekir.
·   Vergi sisteminde köklü değişiklikler yapılmak sureti ile 
vergi oranlarının düşürüldüğü, verginin ödenebilir hale 
getirilip son bir kez kapsamlı vergi affı çıkarılarak işlet-
melerin aktif ve pasifleri gerçeğe uygun hale getirmeleri 

sağlanmalıdır. Bundan sonra da bir daha affın çıkmayaca-
ğı kesin bir dille ifade edilmeli ve çıkmamalıdır” diyerek 
talep ve önerilerini özetledi.

          MESLEK ORTA OKULLARI ve  
   MESLEK LİSELERİ 
       (SORUN MESLEKSİZLİK)
Meslek okullarının, boşta kalan öğrencilerin gönderil-

diği kurumlara dönüştüğüne dikkat çeken Başkan Yusuf 
Keyik yaptığı değerlendirmenin son bölümünde de: “4306 
Sayılı kanun ile 1997-1998 Öğretim yılından itibaren uygula-
maya başlayan 5 yıl ilkokul + 3 yıl ortaokul olmak üzere 8 yıllık 
eğitim anlayışı tabir yerinde ise sanayimize ciddi sekte vurdur-
muştur. 

Yarının meslek erbapları, yarının ihracatçılarının büyük 
kısmı bugünün meslek liselerinden mezun olan öğrencilerimiz-
den oluşması gerekirken gelinen nokta da Meslek liselerimiz 
hiçbir yere yerleşemeyen adeta boşta kalan öğrencilerimizin 
tercih etmek zorunda kaldıkları okullar halini aldığını görmek 
bizleri üzmektedir.
·   Son günlerde Meslek Orta okullarının açılması bizleri 
memnun etmiştir. Ama en önemlisi acil olarak Meslek 
liseleri yeniden tanımlanmalı, bu okulların cazibeleri 
artırılmalı özendirilmeleri sağlanmalıdır.
·   Öğrencilerin en az % 60 gelişen teknolojiye ayak uydu-
ran, yenilenmiş eğitim sistemi ile meslek ortaokulları ve 
meslek liselerine yönlendirilmesi sağlanmalıdır.

Meslek lisesinden mezun olan bir öğrencinin işsizlik diye 
bir sorunu yoktur. Sorun Mesleksizlik ve mesleği olamayan lise 
mezunu bir gencin iş beğenmemesinden kaynaklanmaktadır” 
sözleriyle meslek problemine de dikkat çekti.

(BUTSO BASIN)

Burdur ekonomisi için ‘ortak akıl’ arayışı... 
 AK Parti Burdur Milletvekili ve  TBMM Tarım 
ve Köy İşleri Komisyonu Sözcüsü  Prof. Dr. 
Adem Korkmaz ile Burdur ekonomisinin en 
önemli dinamiklerinden, paydaşlarından 
Burdur Ticaret ve Sanayi Odası yönetimi bir 
araya geldi.
 Burdur Ticaret ve Sanayi Odası (BUTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Keyik, ‘Burdur 
için Ortak Akıl Toplantılarını’ Burdur Milletve-
kili Korkmaz ile sürdürdü.

Burdur Milletvekili Prof. Dr. Adem 
Korkmaz, Burdur Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın (BUTSO) her Cuma gerçekleştir-
diği yönetim kurulu toplantısına misafir 
oldu. 

Toplantıda; Burdur ticaret ve 
sanayisinde yaşanan sorunlar ve çözüm 
önerilerinin yanı sıra yatırımlar ile kent 
ekonomisinin seyri hakkında karşılıklı 
fikir alış- verişlerinde bulunuldu.

Ortak Akıl Toplantısı sonrasında 
BUTSO Basın Bürosu arıcılığıyla açıklama 
yapan BUTSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Yusuf Keyik; “Bir süre önce ilimizin 
ekonomik kalkınma ve ticaret hayatının 
büyümesi maksadıyla ortak akıl toplantı-
ları yapma kararı almıştık. Milletvekilleri-
miz, idari birimlerin yöneticileri, kamu 
kurum ve kuruluşlarının müdürleri, 
akademisyenler, mülki amirler ve

 iş dünyası temsilcilerinin katılımlarıyla gerçekle-
şecek bu tür toplantılarda ‘neredeyiz ve neler 
yapabiliriz’ ile ilgili gelişme ve güncellemelerde 
bulunmayı sürdürüyoruz. 

Bugün ise Milletvekilimiz Sayın Adem 
Korkmaz Yönetim Kurulumuzun Cuma günleri 
yaptığı ‘Yönetim Kurulu Toplantımıza’ katılım 
sağladı. Kendisine birinci elden ilettiğimiz ko- 
nular hakkında yaptığı çalışmaları ve kat edilen 
mesafeleri detaylarıyla bizlere açıkladı” ifadele-
rini kullandı.

SOSYO-EKONOMİK 
KONULARDA SORUNLAR, 

ÇÖZÜM ÖNERİLERİ VE 
SONUÇLAR

Burdur’un sosyoekonomik sorunları ve 
gündemi hakkında faydalı bir toplantı yaptıkları-
nı vurgulayan Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf 
Keyik; “Yönetim Kurulumuzun ve Milletvekilimiz 
Adem Hocanın katılım sağladığı bu faaliyetimiz-
de Burdur’un sosyoekonomik sorunları, çözüm 
önerilerimiz, ilimizin gündem maddeleri ve 

sonuçlar hakkında faydalı bir toplantı yaptık. 
Tabi bunun yanı sıra, cuma günü Odamız üye- 
leriyle bir araya gelmiştim. Hem üyelerimizin 
bana aktardığı sorunlarını ve bunların çözümle-
rini ve hem de ajandamızdaki konuları Sayın 
Vekilimizle birlikte etraflı bir şekilde ele aldık. 
TOBB’la iletişimimiz, Odamızın çalışmaları ve 
Vekilimizin Ankara’daki temasları hakkında 
güncellemelerde bulunduk. 

Yönetim Kurulu Üyelerim de ilimizin sorun- 
larına dair bakış açılarını yansıttılar.  

Mevcuttaki faaliyetlerimizi ve orta vadeli 
planlarımızı Milletvekilimiz Sayın Korkmaz ile 
paylaştık. 

O da masaya yatırdığımız her bir konu 
hakkında yaptığı çalışmaları detaylı bir şekilde 
anlatarak bizleri bilgilendirdi. Kendisine göster-
diği ilgiden dolayı şükranlarımızı sunuyorum” 
dedi.

Milletvekili Prof. Dr. Adem Korkmaz da 
Başkan Yusuf Keyik ve beraberindeki yönetim 
kurulu üyelerine ve meclis başkanlığına yaptığı 
tüm çalışmalarından ve misafirperverliklerinden 
dolayı ayrı ayrı teşekkür etti.

Toplantıya; BUTSO yönetim kurulu başkan 
yardımcıları Hasan Ali Daldal ve Hüseyin Yardım 
ile BUTSO Meclis Başkanı Ömer Çeliker, BUTSO 
yönetim kurulu üyeleri Hakan Yoran, Ozan Kısa- 
oğlu, Barış Uluhan ve İzzet Geçer katıldılar.

(BUTSO BASIN)


